

## Privilege Card 2021

Office tenants of Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre can enjoy special offers in following outlets upon presenting the privilege card:

尖沙咀中心及帝國中心之辦公室租戶憑優惠卡可於以下商戶享有精彩優惠:

### **Boticario Bar & Grill**

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心, G5 & UG15

**10% off on à la carte dining**  
**主餐牌食品及飲品 9 折優惠**

This offer is valid for a la carte dining only

折扣只適用於堂食及自選主餐牌內食品飲品

Valid until 30 Dec 2021

優惠期至 2021 年 12 月 30 日

This offer is not valid on Chinese New Year, Valentine's Day, Mother's Day, Christmas Eve & Day, New Year's Eve

優惠不適用於農曆新年、情人節、母親節、平安夜、聖誕節、除夕及元旦日

This offer cannot be exchanged for cash or used in conjunction with any other offers or discounts including group bookings, private functions, banquets, weddings, catering services, S&S Elite Program & Asia Miles Rewards

優惠不可與套餐、餐廳會員優惠、亞洲萬里通、其他推廣優惠或折扣一併使用，亦不可兌換現金或其他產品

Valid for dine-in only and is not exchangeable for cash

只適用於堂食及不可兌換現金

In case of dispute, the decision of Boticario Bar & Grill shall be final

如有任何爭議，Boticario Bar & Grill 將保留最終決定權

### **Brotzeit German Bier Bar & Restaurant**

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心, G6 & UG16

**15% off on à la carte menu**  
**單點菜式 85 折**

Valid on Sundays to Thursdays (except for public holiday eves and public holidays)

優惠適用於星期日至四（公眾假期前夕及公眾假期除外）

Valid until 31 Dec 2021

優惠期至 2021 年 12 月 31 日

This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers

不可與其他優惠並用

Valid for dine-in only and is not exchangeable for cash

只適用於堂食及不可兌換現金

In case of dispute, the decision of Brotzeit German Bier Bar & Restaurant shall be final

如有任何爭議, Brotzeit German Bier Bar & Restaurant 將保留最終決定權

## **Hancham BBQ 韓珍**

Empire Centre 帝國中心, UG43-48A

**10% off on à la carte menu**

**單點菜式 9 折**

Valid on Mondays to Sundays during lunch period (12:00-15:00) and Sundays to Thursdays during dinner period

優惠適用於星期一至日午市時段(12:00-15:00)及星期日至四晚市時段

This offer is not valid on Mother's Day, Father's Day, Christmas Eve, Christmas and New Year's Eve

此優惠不適用於母親節、父親節、平安夜、聖誕節、除夕及新年

This offer is not applicable to all lunch set menu, dinner set menu, special discount or event menu, takeaway ordering and delivery service

不適用於所有午市套餐、晚市套餐、特別優惠套餐、外賣自取及外送服務

This offer is not applicable to 10% service charge

優惠不適用於加一服務費

Valid until 30 Dec 2021

優惠期至 2021 年 12 月 30 日

This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers

不可與其他優惠並用

Valid for dine-in only and is not exchangeable for cash

只適用於堂食及不可兌換現金

In case of dispute, the decision of Hancham BBQ shall be final

如有任何爭議, Hancham BBQ 將保留最終決定權

## **Muse Fashion International Co. Ltd.**

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心, G72 & 203

**Enjoy HKD\$500 discount upon HKD\$5,000 purchase**

**購物滿零售價 HK\$5,000, 全單可獲減 HK\$500**

The offer is applicable at Tsim Sha Tsui Centre 203 & G72 shops during the Promotion Period.

優惠只適用於尖沙咀中心 2 樓 03 號舖及地下 G72 號舖。

Valid until 31 Dec 2021

優惠期至 2021 年 12 月 31 日

This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers

不可與其他優惠並用

Enjoy the offer by presenting this card while purchase.

於付款前請出示此優惠卡。

Photocopies will not be accepted, nor be transferred or exchanged for cash or other offers.

此券影印本無效，不可兌換現金及恕不找贖。

MUSE FASHION INTERNATIONAL CO LIMITED reserves the right to amend or withdraw any terms and conditions or terminate this offer at any time.

妙思時裝國際有限公司有權更改優惠條款及細則，而無須另行通知。

In case of dispute, the decision of MUSE FASHION INTERNATIONAL CO LIMITED shall be final

如有任何爭議，MUSE FASHION INTERNATIONAL CO LIMITED 將保留最終決定權

## **Namo Avant Thai Restaurant**

Empire Centre 帝國中心, G2-4,18-22

**20% off on dine-in lunch time (including set lunch) and 30% off on dine-in after 3pm on total bill**

**堂食午市 8 折 (包括午市套餐) 及 3 時後堂食 7 折優惠**

Not valid on Happy Hours

優惠不適用於歡樂時光

Valid until 30 Dec 2021

優惠期至 2021 年 12 月 30 日

This offer is not valid on Festive dates (black out date: 12-14 Feb, 2-6 April, 9 May, 20 June, 1 July, 1 Oct, 24-27 Dec)

不適用於假日 包括 2 月 12 日 至 14 日, 4 月 2 日至 6 日, 5 月 9 日, 6 月 20 日, 7 月 1 日, 10 月 1 日, 12 月 24 至 27 日)

Valid for dine-in only and is not exchangeable for cash

只適用於堂食及不可兌換現金

Only valid with bill settlements by credit cards

只適用於以信用卡結賬

Cannot be used in conjunction with other offers or discounts

不可與其他優惠並用

Mayfare Group reserves the right of final decision in case of any disputes

如有任何爭議，Mayfare Group 保留對此優惠之最終決定權

## **Pablo Modern Mexican Cocina**

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心, G80-85

**10% off on a la carte dining**

**單點菜式 9 折**

Not Valid on public holiday eves and public holidays

優惠不適用於公眾假期前夕及公眾假期

Valid until 31 Dec 2021

優惠期至 2021 年 12 月 31 日

This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers

不可與其他優惠並用

Valid for dine-in only and is not exchangeable for cash

只適用於堂食及不可兌換現金

In case of dispute, the decision of Pablo Modern Mexican Cocina shall be final

如有任何爭議, Pablo Modern Mexican Cocina 將保留最終決定權

## **PizzaExpress**

Empire Centre 帝國中心, G31-33, 49-51

**15% off on à la carte menu on Monday to Friday**

**星期一至五單點菜式 85 折**

Valid until 17 Dec 2021

有效期至 2021 年 12 月 17 日

Valid on Mondays to Fridays (except public holiday)

優惠適用於星期一至五 (不適用於公眾假期)

For dine-in and takeaway only, not applicable to all set menu, online ordering and delivery service

只限堂食及外賣自取, 不適用於所有套餐、網上預訂及外送服務

Only applicable to PizzaExpress Empire Centre

只適用於帝國中心 PizzaExpress

One use per table

每枱只可享用優惠一次

This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers

不可與其他優惠一併使用

In case of any dispute, PizzaExpress (Hong Kong) Limited reserves the final right of decision

如有任何爭議, PizzaExpress (Hong Kong) Limited 保留最終決定權

## SP Flower & Tea Room

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心, G64-66

**15% off on à la carte menu on Monday to Friday**

**星期一至五單點菜式 85 折優惠**

This offer is valid from now until 31 December 2021.

此優惠有效期至 2021 年 12 月 31 日。

This offer is applicable for SP Flower & Tea Room (Tsim Sha Tsui Branch) only.

此優惠只適用於 SP Flower & Tea Room (尖沙咀店)。

This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.

此優惠不可與其他優惠同時使用。

The offer is non-refundable, cannot be redeemed for cash.

此優惠不可退款或兌換現金。

SP Flower & Tea Room reserves the right to adjust, change or terminate the promotion program (including the terms and conditions) without prior notice.

SP Flower & Tea Room 可隨時調整、更改、暫停或終止此優惠 (包括相關其條款及細則); 而毋須作另行通知。

In the case of any dispute, SP Flower & Tea Room reserves the right to the final decision.

如有任何爭議, SP Flower & Tea Room 保留一切之最終決定權。

## Spasso Italian Bar & Restaurant

Empire Centre 帝國中心, G5-8, 12-17

**1) 10% off on à la carte menu (Monday to Sunday)**

**單點菜式 9 折 (星期一至日)**

**2) 10% off on weekday lunch set (Monday to Friday)**

**午市套餐 9 折 (星期一至五)**

For dine-in only

適用於堂食

Valid until 30 Dec 2021 (except Mother's Day, Father's Day, Xmas Eve, Xmas day, Boxing Day and New Year's Eve)

優惠期至 2021 年 12 月 30 日(母親節, 父親節, 平安夜, 聖誕節, Boxing Day 及除夕除外)

This offer cannot be used in conjunction with other coupons, discounts or special promotions

不可與其他優惠或禮券同時使用

In case of dispute, the decision of Spasso Italian Bar & Restaurant shall be final

如有任何爭議, Spasso Italian Bar & Restaurant 將保留最終決定權

## Woolloomooloo Steakhouse

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心, G7-8

**10% off upon spending HK\$1,000 for dine-in à la carte food and beverage**  
**惠顧單點菜式及飲品消費滿\$1,000 可獲 9 折優惠**

This offer is valid from now until 31 December 2021.

此優惠有效期至 2021 年 12 月 31 日。

This offer is applicable to Woolloomooloo Steakhouse in Tsim Sha Tsui East branch only.

此優惠只適用於 Woolloomooloo Steakhouse 尖東分店。

This offer is applicable to office tenants of Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre only.

此優惠只適用於尖沙咀中心及帝國中心之辦公室租戶。

Member must present the office privilege card before seated.

辦公室租戶必須於入座前出示優惠卡方可獲享此優惠。

This offer cannot be redeemed for cash, cannot be used in conjunction with Woolloomooloo Group's loyalty program member discount or eVouchers and other promotional offers.

此優惠不可兌換現金，不可與 Woolloomooloo Group 會員獎賞計劃之折扣或電子優惠券及其他推廣優惠同時使用。

This offer is not application to functions, wedding banquets, purchase of gift vouchers and other merchandises.

此優惠不適用於宴會、婚宴、購買禮券及其他商品。

This offer is applicable to dine-in only.

此優惠只適用於堂食。

This offer is not applicable on Valentine's Day, Mother's Day, Father's Day, public holidays and eves of public holiday (except general Sunday).

此優惠不適用於情人節、母親節、父親節、公眾假期及公眾假期前夕 (週日除外)。

Woolloomooloo Steakhouse reserve the right to amend the terms and conditions at any time without prior notice.

Woolloomooloo Steakhouse 保留更改此優惠的條款及細則之最終決策權利，無須另行通知。

In case of any dispute, the decision of Woolloomooloo Steakhouse shall be final and binding.

如有任何爭議，Woolloomooloo Steakhouse 將保留最終決定權

優惠期至 2021 年 12 月 31 日，優惠受條款及細則約束。優惠卡之影印本及如有損毀無效。如有任何爭議，尖沙咀中心及帝國中心、參與商戶保留最終決定權。

Valid until 31 Dec 2021. Terms & Conditions apply. Photo-copied or damaged card will not be accepted. In case of any disputes, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and Empire Centre and participating merchants shall be final.